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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat de zorgpremie een stuk 
lager kan (ingezonden 25 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat de zorgpremie een stuk lager kan?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de stelling dat de vier grote zorgverzekeraars 3 tot 5,8 
miljard euro meer aan reserves hebben dan ze verplicht zijn? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de inventarisatie van Follow the Money dat de winsten 
van zorgverzekeraars in 2013 zijn opgelopen tot 1,46 miljard euro?2 

Vraag 4
Beschikt u over schattingen van de verwachte winsten van zorgverzekeraars 
in 2014 en de huidige reserves van zorgverzekeraars? 

Vraag 5
Op welke wijze heeft u naar aanleiding van de resultaten van zorgverzeke-
raars in 2012 de oproep gedaan aan zorgverzekeraars om de winsten terug te 
geven door de premies te verlagen? 

Vraag 6
Heeft u, mede gezien de cijfers over 2013, dit jaar een dergelijke oproep 
gedaan of overwogen? Zo nee, waarom niet? Bent u bereid dit alsnog te 
doen? 

Vraag 7
Op welke wijze hebben de reserves van zorgverzekeraars, en uw oproep om 
overmatige reserves terug te geven, meegespeeld in de schatting van de 
stijging van de zorgpremie, zoals deze in de begroting van uw ministerie voor 
het jaar 2015 is gegeven?

1 http://www.nu.nl/geldzaken/3885806/consumentenbond-stelt-zorgpremie-omlaag-kan.html
2 http://www.ftm.nl/exclusive/zorgverzekeraars-maken-weer-recordwinst-premie-toch-omhoog/
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